
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 23.02.2017 
 
Roald Stenseide (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

«Fylkestinget finner det uheldig at det kommer endringer i budsjettet vedrørende 
skolebruksplanen så kort tid etter at planen ble vedtatt. Fylkestinget kan ikke støtte denne delen i 
forslaget. Skal det alt nå gjøres endringer i planen, må disse legges frem som sak i fagutvalget 
først. 
 
Fylkestinget støtter fylkesrådmannen i å få ned gjeldsbyrden. Fylkestinget ber rådmannen komme 
tilbake med eventuelle reguleringer i budsjettet etter saksbehandlingen i fagutvalget.» 

 
Røysting 
Stenseide sitt forslag fekk 2 røyster (Frp) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
1. Fylkestinget godkjenner at investeringsbudsjettet i økonomiplanperioden 2017 - 2020 vert justert i 

samsvar med fylkesrådmannen sitt forslag i saka. 
 

2. Fylkestinget har merka seg at investeringsprogrammet no held seg innanfor gjeldsgrad på 115 % i 
økonomiplanperioden i samsvar med fylkestinget sitt vedtak i samband med handsaminga av budsjettet 
for 2017. 
 

3. Fylkestinget viser til orienteringa i saka om mogelege statlege finansieringsordningar for 
bybanevognene og understrekar det viktige i at meir av investeringane innanfor samferdselssektoren 
vert finansiert innanfor desse ordningane. Dette vil vera avgjerande for kor mykje av komande 
investeringsplanar ein maktar å gjennomføre. Fylkestinget viser i denne samanhengen til 
investeringsprogrammet som vart vedteke i skulebruksplanen. 

 


